
 

 

Posudek školitele diplomantky Pavly Brtnické 

 

 Posluchačka Pavla Brtnická byla seznámena s tématem své diplomové práce na konci 

4 ročníku. Téma práce bylo pro ni zajímavé, ale se zpracováním literatury neměla žádné 

zkušenosti a zahraniční literatura byla pro ni velkým problémem pro slabší znalosti 

angličtiny.  Přesto se do zadaného problému pustila s odvahou a usilovností. Velkou pomocí 

bylo i to, že navazovala na minulou diplomovou práci, která se zabývala obecně vztahem 

volných radikálů a fyziologických funkcí. Postupně bylo nutné tak široký záměr zjednodušit  

Shromáždila značné množství literatury, kterou se snažila poctivě přečíst a zařadit. Je 

samozřejmé, že literatura v českém jazyce byla základním zdrojem informací. 

 Diplomantka Pavla Brtnická ve své snaze zvládnout téma práce, často komunikovala 

se školitelkou. Později projevovala dost samostatnosti i názorů na zpracovávané téma, což 

jsem ocenila i když často bylo řešení po delší diskusi. 

Považuje její píli i zaujetí pro práci i konečné zpracování za velmi dobré a doporučuji práci 

k obhajobě. 
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